
PROTOKÓŁ Nr 2/1/2011 
z posiedzenia Komisji BudŜetu, Gospodarki                                  

i Rolnictwa  
odbytego w dniu 18.02.2011r.  

 
 
 
Obecność na posiedzeniu członków Komisji wg listy obecności stanowiącej 
załącznik niniejszego protokołu. 
 

Posiedzenie  
 

otworzył i obradom przewodniczył Pan Michał Pękala – Przewodniczący 
Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji Michał Pękala – poinformował, Ŝe w związku z tym, iŜ 
radna Helena Obara wycofała swoją rezygnację z prac w Komisji Praworządności 
pkt. 2f i g stają się bezprzedmiotowe i naleŜy je wykreślić. 
 
Jednogłośnie przyjęto do realizacji następujący porządek obrad: 
 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) uzupełnienia składu Rady Powiatu ( 2 projekty uchwał), 
b) przyjęcia budŜetu Powiatu koneckiego na 2011 rok, 
c) przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 

2011 – 2019, 
d) uzupełnienia składu osobowego Komisji Rewizyjnej, 
e) uzupełnienia składu osobowego stałych Komisji Rady, 
f) przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Praworządności 

i Bezpieczeństwa Publicznego - wykreślony, 
g) zmiany Uchwały Nr II/10/2010 Rady Powiatu w Końskich z dnia 30 

grudnia 2010r. w sprawie ustalenia liczbowego składu stałych Komisji 
Rady Powiatu w Końskich - wykreślony, 

h) uchwalenia planu pracy Rady Powiatu na 2011r. 
i) zatwierdzenia planów stałych Komisji Rady na 2011r. 
j) powołania Rady Społecznej ZOZ w Końskich, 
k) zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Końskich, 
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l) określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 
powiatu koneckiego w 2011 roku., 

m) wyraŜenia zgody na realizację przez Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych 
Nr 1 w Końskich projektu pn. „Dobry start” w ramach Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki, 

n) wyraŜenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umów dzierŜawy i umów najmu oraz na zawarcie tych umów na 
czas nieoznaczony. 

3. Sprawy róŜne. 
 
Ad – 2a. 
 

Dwa projekty uchwał w sprawie uzupełnienia składu Rady Powiatu 
przedstawił Przewodniczący Rady Wiesław Skowron. 
 
Radny Krzysztof Obratański – zaproponował, Ŝeby przyjąć przedstawione 
projekty uchwał do wiadomości, gdyŜ wchodzą one w Ŝycie z mocy prawa. 
 
Przewodniczący Rady Wiesław Skowron – poinformował, Ŝe w Statucie jest 
zapis, który mówi, Ŝe Komisje opiniują wszystkie projekty uchwał. W związku 
z powyŜszym naleŜy je zaopiniować poprzez głosowanie. 
 
Innych uwag w powyŜszym temacie nie wnoszono. 
 
Komisja zaopiniowała oba projekty uchwał jednogłośnie pozytywnie. 
 
Ad – 2b, c. 
 
Z projektem budŜetu powiatu na 2011r., autopoprawką oraz z Wieloletnią 
Prognozą Finansową Powiatu Koneckiego na lata 2011 – 2019 zapoznała radnych 
Skarbnik Pani Edyta DrąŜkiewicz.  
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Marian Król – zapytał, jak się ma budŜet w dziale „transport i łączność” 
do ub. roku. 
 
Pani Edyta DrąŜkiewicz – powiedziała, Ŝe nie moŜe podać precyzyjnie kwot na 
ten rok, poniewaŜ nie ma jeszcze porozumień z gminami. W ub. latach było na 
drogi ponad 5 mln zł, ale były dotacje z budŜetu państwa tzw. schetynówki oraz 
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obowiązywał projekt RPO. Dodała takŜe, Ŝe w tym roku powiat musiał 
zabezpieczyć środki na remont budynku, ze względu na to, Ŝe PUP musi przenieść 
się, poniewaŜ budynki, które zajmował do tej pory wygrał w sądzie hrabia 
Tarnowski.  
 
Radny Michał Pękala – zapytał, czy Zarząd Powiatu jest przygotowany na 
przetarg dot. remontu budynku. 
 
Wicestarosta Andrzej Lenart – powiedział, Ŝe najpierw musi być projekt, 
a następnie będą szacunkowe koszty. 
 
Radny Michał Pękala – stwierdził, Ŝe przetarg naleŜy ogłosić jak najszybciej, 
a przygotowanie dokumentacji powinno być juŜ robione. 
  
Skarbnik Pani Edyta DrąŜkiewicz – powiedziała, Ŝe musi być przyjęta najpierw 
uchwała budŜetowa. 
 
Radny Krzysztof Obratański – podkreślił, Ŝe projekt budŜetu jest prowizorium 
budŜetowym i w związku z tym moŜna z wyprzedzeniem planować procedury 
przetargowe. 
 
Pani Edyta DrąŜkiewicz – powiedziała, Ŝe w prowizorium nie było zaplanowane, 
Ŝe będzie  remont budynku, bo nikt nie wiedział jak skończy się sprawa sądowa 
z Tarnowskimi.  
 
Innej dyskusji nie prowadzono. 
 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały budŜetowej na 2011r., 
autopoprawkę oraz  Wieloletnią Prognozę Finansową Powiatu Koneckiego na 
lata 2011 – 2019  większością głosów pozytywnie przy 3 głosach wstrzymujących 
się nie wnosząc innych uwag i zastrzeŜeń. 
 
 
Ad – 2 d, e, h. 
 
Projekty uchwał w sprawie: 

• uzupełnienia składu osobowego Komisji Rewizyjnej, 
• uzupełnienia składu osobowego stałych Komisji Rady 
• uchwalenia planu pracy Rady Powiatu na 2011r. 

przedstawił Przewodniczący Rady Wiesław Skowron. 
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Uwag w powyŜszym temacie nie wnoszono. 
 
Komisja zaopiniowała pierwszy projekt uchwały pozytywnie większością głosów 
przy 2 głosach wstrzymujących się. Pozostałe 2 projekty Komisja zaopiniowała 
jednogłośnie pozytywnie. 
 
Ad – 2 i. 

 
Przewodniczący Rady Wiesław Skowron przedstawił plan pracy Komisji na rok 
2011.  
 
Radny Krzysztof Obratański – zaproponował, aby wprowadzić do planu pracy 
Komisji BudŜetu temat dotyczący analizy dróg powiatowych w miesiącu kwietniu 
oraz w planie pracy Komisji Zdrowia i Oświaty w miesiącu wrześniu – temat 
dotyczący egzaminów maturalnych i informacji o naborze do szkół średnich. 
 
Kierownik Biura Rady Monika Trojanowska  – wyjaśniła, Ŝe temat dotyczący 
spraw oświatowych jest obligatoryjnie przedstawiany na sesji Rady do końca 
października. Ponadto powiedziała, ze kaŜda Komisja opiniuje swój plan pracy 
i radny moŜe zgłaszać swoje propozycje jedynie do planu pracy Komisji BudŜetu.  
 

Komisja przyjęła wniosek radnego Obratańskiego dot. spraw drogowych 
jednogłośnie.  
 
Innych propozycji nie zgłaszano. 
 

Komisja jednogłośnie przyjęła plan pracy Komisji na rok 2011 wraz 
z poprawką i wprowadzeniem analizy dróg powiatowych w miesiącu kwietniu. 
 
Ad – 2 j. 
 
Projekt uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej ZOZ w Końskich 
przedstawił Przewodniczący Rady Wiesław Skowron. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radna Helena Obara – stwierdziła, Ŝe Rada Społeczna powinna składać się 
z przedstawicieli powiatu, a nie gmin. Podkreśliła, Ŝe z gminy Gowarczów 
przedstawicielem Rady Powiatu powinien być Radny Prasał tak jak w poprzednich 
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kadencjach. Stwierdziła, Ŝe takie działanie jest dyskryminacją dla Radnego Prasała. 
Uznała takŜe, Ŝe Starosta Bogdan Soboń jest przedstawicielem gminy Ruda 
Maleniecka i nie ma potrzeby powoływania kogokolwiek spoza Rady Powiatu.  
Zapytała teŜ jak radni gminni będą zwalniać się z pracy na posiedzenie Rady 
Społecznej.  
 
Radny Krzysztof Wojcierowski – powiedział, Ŝe oczekuje na uzasadnienie, 
dlaczego Radny Prasał nie moŜe być członkiem Rady Społecznej ZOZ. 
 
Przewodniczący Rady Wiesław Skowron – powiedział, Ŝe jest w posiadaniu 
interpretacji prawnej, która mówi, Ŝe kierownicy ośrodków zdrowia nie mogą być 
członkami Rad Społecznych innych ośrodków zdrowia. Podkreślił teŜ, Ŝe projekt 
uchwały jest zaopiniowany przez radcę prawnego i nie moŜe być mowy 
o nieprawidłowościach. Stwierdził teŜ, Ŝe to Rada Powiatu powołuje Radę 
Społeczną ZOZ. Odnośnie przedstawicieli gmin Ruda Maleniecka i Gowarczów, 
powiedział, Ŝe osoby które kandydują do Rady Społecznej ZOZ wyrazili zgodę, 
więc ich problemem staje się zwalnianie z pracy. 
 
Radny Jan Prasał – odczytał komentarz do ustawy o ZOZ. Komentarz ten stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Radny Kazimierz Pasterczyk – dodał, Ŝe panowie, którzy kandydują do Rady 
Społecznej ZOZ spozaRrady Powiatu prowadzą działalność gospodarczą i nie 
muszą zwalniać się z pracy. 
 
Innej dyskusji nie prowadzono. 
 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie większością głosów przy 
3 głosach przeciwnych. 
 
Ad – 2 k. 
 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa 
Powiatowego w Końskich przedstawił Naczelnik Wydziału Organizacji 
i Informatyzacji Pan Radosław Lachowski. 
 
Dyskusji w omawianym temacie nie prowadzono. 
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Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 
Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Końskich. 
Ad -  2  l. m. 
 
 

Przystąpiono do zaopiniowania projektów uchwał w sprawie: 
• określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 

terenie powiatu koneckiego w 2011 roku., 
• wyraŜenia zgody na realizację przez Zespół Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Końskich projektu pn. „Dobry start” 
w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 
 

PowyŜsze projekty uchwał przedstawił Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej 
Pan Krzysztof Stachera. 
 
 

 Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu 
koneckiego w 2011 roku. 
 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyraŜenia 
zgody na realizację przez Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Końskich 
projektu pn. „Dobry start” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 
 
Ad – 2 n. 
 

Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umów dzierŜawy i umów najmu oraz na 
zawarcie tych umów na czas nieoznaczony przedstawiła Naczelnik Wydziału 
Administracyjno - Gospodarczego Pani Emilia Kupis. 
 
W dyskusji udział wzięli: 
 
Radny Krzysztof Wojcierowski – zapytał, czy będzie moŜliwość wypowiedzenia 
umowy. 
 
Pani Emilia Kupis – powiedziała, Ŝe zgodnie z prawem cywilnym. 
 
Radny Kazimierz Pasterczyk – zapytał, czy czynsz teŜ wzrósł. 
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Pani Emilia Kupis – powiedziała, Ŝe nieznacznie, poniewaŜ dokonano analizy 
rynku. Dodała teŜ, Ŝe jest w tej sprawie uchwała Zarządu. 
 
Radny Marian Król – zapytał, czy w uchwale jest mowa o uŜytkowaniu 
wieczystym. 
 
Pani Emilia Kupis – powiedziała, Ŝe nie. 
 
Innej dyskusji nie prowadzono. 
 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyraŜenia 
zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów 
dzierŜawy i umów najmu oraz na zawarcie tych umów na czas nieoznaczony. 
 

Przedstawione materiały stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował za 
uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia.  
 
 
Protokołowała      Przewodniczący Komisji 
       BudŜetu 
 
 
Monika Trojanowska   Michał Pękala  
 
 
 
Końskie, dnia 18.02.2011r. 
 


